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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2018-11-14 
  
Tid: 18:00 
  
Plats: Hugelsta 
  
Närvarande:  
 

Per Lundquist 
Joel Edving 
Lennart Ekström 
Daniel Lindström 
Knut Lövstaf 
Göran Hägg 
Jan-Åke Abrahamsson 
 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2018-10-02  godkändes 
och lades till handlingarna. 

  

4 

 
 
 
 
 
 

RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner 
- Inget fakturerat till handikappförbundet för de tillfällen som de har hyrt nere i 

Munktell. 
- Knut är överens med Viltmålssektionen om hur fakturorna skall hanteras. 
- Kommer troligen att bli ett minus resultat för 2018. 
- EOJKs faktura, måste hanteras. 

 
Uthyrning Munktell 
Kalla till ett husrådsmöte för att komma överens om ett datum för att lyfta denna 
fråga, hur man ska hantera både extern men även intern uthyrning. 
 
Egen kontroll av skjutbanan 
I samband med en del tävlingar så har skjutledare genomfört en egen kontroll av 
skjutbanan, vilket är genomfört och inrapporterat till kommunen för att få skjuta i 
olika vinklar under berörd helg, för att efter helgen återgå till vad som generellt 
gäller.   
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Bullerutredning 
Styrelsen har upptäckt att en del av de hänvisningar som är gjorda i ” Föreläggande 
om försiktighetsmått..” inte är helt korrekta. Styrelsen har lyft detta till Kultur och 
Fritidsförvaltning 

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Inventering av äganderätt till inventarier 
Skicka ut inventeringen till samtliga klubbar så att föreningarna kan gå igenom dem 
för att säkerställa så att det inte blir fel i vem som äger. 
 
Skjutbaneinstruktioner 
De senaste finns på hemsidan, dock inte med kommunens logga. 
Se över så att befintliga skjutbaneinstruktioner finns uppsatta på respektive 
skjutbana/skjutplats.  
Harry W är nu godkänd för att besikta banor, men H-vallen måste färdigställas innan 
ny besiktning genomförs 
 
Projekt H-vallen 
Inget att rapportera förutom att skogen är nertagen 
 
Projekt skogsvallen 
Skogen är nertagen, en del träd är sparade för att begränsa vind och buller. 
 
Husråd Hugelsta 
Kalla till ett husmöte med berörda föreningar för att diskutera igenom hur uthyrning 
och eventuella reparationer och annat skall hanteras. 
Eskilstuna Skytteförening, Bälgviken, EPK, Eskilstuna Handeldvapen, St Eskil, IPSC 
Smedjan, Södermanlands Skyttesport förbund,  
 
Skjuta grovt i Munktell. 
Se över om det är möjligt och i så fall vad som krävs för att kunna skjuta grovt där. 
Joel och Tommy sitter i projekt. 
 
Historik Hugelsta / Munktell 
Joel och Tommy jobbar vidare med detta. 
 
Bokningar kommande år 
Kommer att kalla till ett bokningsmöte för reda ut bokningarna. 
Bokningsmöte i Munktell den 12 december. 
St Eskil skyttar vill ha en stor tävling under påsk 2019, skicka in en formell ansökan 
till miljö om undantag för skjutning under storhelg. 
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6 ÖVRIGT 

Paviljongen, samskyttet har ej tillgång till hela Paviljongen 
Bjuda in Eskilstuna skytteförening till ett möte den 29 november 18-20 för att 
diskutera detta och incidenten bunkern/kasunen. 
 
Monitorerna Hugelsta 
Prata med Göran Åhlin Bälgviken om de kan lyfta in monitorerna in i paviljongen, om 
det behövs. De tar kontakt med tillverkaren om det ska behövas ta in. 
 
Plan över Hugelsta. 
Inte fått några synpunkter på den plan för Hugelsta som skickades ut. 
 
Styrelsen enades om att sätta som mål att H-Vallen ska bli klar under 2019. 
I samband med det så ska all träning från K försvinna. 
Målet för I-vallen är att den ska bli helt klar under 2020 och då ska alla mindre 
tävlingar flyttas från K-Vallen. Med mindre tävling menas alla tävlingar under EM 
eller VM status. Eventuellt kan någon SM tävling få skjutas på K-vallen efter att H 
och I är klara men det ska ske i undantagsfall och i samråd med bågskyttarna 
 

   

7 NÄSTA MÖTE 

19 december klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen Hugelsta. 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

  

  
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Joel Edving   Lennart Ekström 
 
 
Ordförande 
 
 
Per Lundqvist 


